
 
Fredrikstad Seilforening  

Protokoll fra Styremøte, 15. April 2024 klokka 19.00.   

 

Til stede: Endre, Vidar, Sandra, Petter, John, Magnus, Jørgen og Åse 

 

   

1. Referat fra forrige styremøte  
 

Referat fra forrige styremøte er godkjent.  

 
 

2. Status fra virksomheten 

 

1. Slippen 
Vi har fått levert nye benker til stranda.  

 
 

2. Regatta 

Styret vedtar å kjøpe inn 3 smartmerker. John kontakter produsent 

angående bestilling. 

 

3. Barn og Ungdom 

Jollegruppa er i gang med trening. Det blir en uke med sommerskole. 

Påmelding åpner i slutten av april. 

 

4. Økonomi 
Noen medlemmer har ikke betalt kontingenten. Purringer er sendt ut. 

Sliping av gulvet ble noe dyrere enn budsjettert. Ellers ingen store avvik. 

 

3. Dugnad 24. April 
Endre har laget en arbeidsplan med ansvarsoppgaver. Oppgavene fordeles slik 

at vi får gjort alt. Det blir tatt kontakt med personer som får ansvar for 

forskjellige områder. 

 

4. Parkering av Draker 

Drakeklubben ønsker å ha parkering for drakene slik som det var i fjor. Styret 

beslutter at båter som blir brukt aktivt kan stå der, men dersom de ikke har 

vært i bruk, må de flyttes umiddelbart. 

 

5. Tilbud om lån av EL-RIB 

Foreningen har fått tilbud om å låne en El-RIB. Styret beslutter å takke ja til 

dette. Endre holder i dette videre.  

 

6. Status pælebrygga 

Antonsen venter på pæler, og vil begynne arbeidet så fort det er på plass. 
 



 
7. Parkeringsplassen 

Vi har 10 000 igjen fra midlene til benker. Dette skal brukes på å gjøre en 

midlertidig lapping av hull på parkeringsplassen. 
 

8. Oppgraderingsplan 

Endre avtaler et møte angående dette. 
 

9. Eventuelt 

 

 

 

Dato for neste styremøte settes til 13. Mai kl. 19:00 

 

Møtet ble avsluttet kl. 20:30 


